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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan biztosítanak elegendő férőhelyet az óvodában 
a gyerekeknek, hogy ezáltal valódi esélyegyenlőség alakulhasson ki a beköltöző családok 
számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az elmúlt időszakban számos lakóparkfejlesztés valósul meg Budapesten és agglomerációjában. A
most  zajló  beruházások eredményeként  rengeteg ember költözhet  a  fővárosba és  környékére.  A
tendenciát  azonban nem mindig követik elegendő új óvodai-,  iskolai  férőhelyek létrehozásai.  A
fővárosi  agglomerációról  ugyanez  elmondható:  a  lakóparkokban  élők  többsége  kisgyermekes
család.  Nekik  bölcsődére,  óvodára  és  iskolára  lenne  szükségük  ahhoz,  hogy  hosszú  távon
megtalálják a számításaikat a környéken.
Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:
1.  Hogyan  biztosítsanak  majd  elegendő  férőhelyet  az  óvodában  a  gyerekeknek?  Ezáltal
esélyegyenlőségi  szempontból  is  jobb  lehetőségeket  kínálva  a  beköltöző  családoknak,  hogy  ne
legyen  jelentősége  annak,  hogy  ki  mikor  kap  bölcsődei  helyet,  pl.  melyik  évszakban  születik
gyermeke?
2. Miniszter Úr, mit tenne a saját területén a nemek közötti egyenlőség elősegítése és az óvodai
férőhely megszerzésének jobb megoldása érdekében?
 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2022. 06. 14.
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